

聖徒交通 Announcements

一、誠摯地歡迎第一次來聚會的弟兄姊妹和朋友們，願您在這裡與我們同享神家的愛與交通。

We sincerely welcome all brothers, sisters and friends. We wish you enjoy the love and fellowship in God's house.

二、週三教會禱告聚會盼望主興起更多禱告勇士，一同來到主寶座前敬拜與祈求。

May God raise more prayer warriors to pray before His throne for the blessings of His church in our Wednesday night prayer meeting.

三、本週五晚間讀經聚會將交通馬可福音第十三章，歡迎弟兄姊妹一同來分享主的話。(晚六時四十五分同享晚餐)

We will share Mark chapter 10 at the upcoming Friday night. We welcome all brothers and sisters to join us.

四、本週六上午十時將在聖迦谷西區聚會舉行訓練聚會，史伯誠弟兄將交通「出埃及記」，盼望弟兄姊妹一同參加。

五、我們將在本月二十八日(下主日)舉行福音聚會，將由錢陳湘玲姊妹作見證，並請錢弘弟兄傳福音，盼弟兄姊妹為聚會禱告並多邀親友參加。

A gospel meeting will be held in the morning of March 28, Sunday. Sister Sally Chien will give testimony and Brother Joseph Chien will be the speaker. Please pray and invite your relatives and friends to come.

六、兩堂特別聯合聚會將在聖迦谷西區會所舉行:四月十日(週六)晚間福音聚會，特別邀請石家環弟兄一家演奏各種樂器並作見證。四月十一日(主日)復活節將有詩班獻詩，並一同敬拜。(今天愛筵後有詩班練習)

Two special meetings will be held jointly on the Easter Weekend at San Gabriel church: A gospel meeting on 4/10(Sat) and a combined worship on 4/11(Sun) with choir presentation. Please pray and invite your relatives and friends. Choir practice will be held after today's meeting.

七、會後請留下一同享用愛筵並一同將整理聚會場所。

Please join us for lunch after the meeting as well as clean up.

聖迦谷基督徒聚會 Christian Assembly of San Gabriel Valley (東區 East)



主日敬拜聚會

Sunday Worship

9:30a.m.	預備及禱告	Preparation and Pray
10:00a.m.	擘餅聚會	Breaking of Bread
	福音班	Gospel Class
10:45a.m.	信息聚會	Message Meeting
	兒童主日學	Sunday School

週三禱告聚會

Wednesday Prayer Meeting

7:30p.m.	敬拜及代禱	Worship and Pray
----------	-------	------------------

週五讀經聚會

Friday Bible Study Meeting

7:30p.m.	聚會	Worship and Study
----------	----	-------------------

Sunday 主日: 20121 Alisu Court, Walnut, CA 91789
Wednesday 週三: 20442 Prestina Way, Walnut, CA 91789
Friday 週五: 20425 La Puente Road, Walnut, CA 91789
(First Baptist Church of Walnut Valley)
Tel: (909) 468-5652 / (626) 592-0907
Website: www.casgv.org; E-mail: casgv@aol.com

二〇〇四年三月二十一日

主 日 敬 拜 聚 會

一、擘餅聚會： 冷晶，錢弘

『你們也應當如此行，為的是記念我。』（路廿二 19）

二、信息聚會：

領詩：錢弘 翻譯：梁殷宗宣

信息：梁家聲 報告：沈保羅

信息：蒙福之路(六) - 住在神的殿中

詩歌：272 我們乃是朝聖旅客

詩 84:1 [可拉後裔的詩、交與伶長、用迦特樂器。] 萬軍之耶和華阿、你的居所何等可愛。2 我羨慕渴想耶和華的院宇、我的心腸、我的肉體、向永生 神呼籲。[歡呼] 3 萬軍之耶和華我的王、我的 神阿、在你祭壇那裏、麻雀為自己找著房屋、燕子為自己找著菴籬之窩。4 如此住在你殿中的、便為有福、他們仍要讚美你。

一、這家(殿)就是永生神的教會

提前 3:15 倘若我耽延日久、你也可以知道在 神的家中當怎樣行、這家就是永生 神的教會、真理的柱石和根基。

二、住在神的家(殿)中所蒙的福分

約 15:5 我是葡萄樹、你們是枝子、常在我裏面的、我也常在他裏面、這人就多結果子、因為離了我、你們就不能作甚麼。

羅 12:4 正如我們一個身上有好些肢體、肢體也不都是一樣的用處。5 我們這許多人、在基督裏成為一身、互相聯絡作肢體、也是如此。

三、神兒女聚會所蒙的福分

太 18:19 我又告訴你們、若是你們中間有兩個人在地上、同心合意的求甚麼事、我在天上的父、必為他們成全。20 因為無論在那裏、有兩三個人奉我的名聚會、那裏就有我在他們中間。

約 20:19 那日(就是七日的第一日)、晚上、門徒所在的地方、因怕猶太人、門都關了、耶穌來站在當中、對他們說、願你們平安。

來 10:25 你們不可停止聚會、好像那些停止慣了的人、倒要彼此勸勉、既知道那日子臨近、就更當如此。

March 21, 2004

SUNDAY WORSHIP

BREAKING OF BREAD: Jing Leng. Joseph Chien
"Do Ye This in Remembrance of Me." (Luke 22:19)

MESSAGE MEETING:

Song Leader: Joseph Chien; Interpreter: Michelle Liang
Message: Timothy Liang; Announcer: Paul Shen

**Sermon: THE WAY OF BLESSINGS(6)
- DWELL IN GOD'S HOUSE**

Ps 84:1 How lovely is your dwelling place, O LORD Almighty! 2 My soul yearns, even faints, for the courts of the LORD; my heart and my flesh cry out for the living God. 3 Even the sparrow has found a home, and the swallow a nest for herself, where she may have her young-- a place near your altar, O LORD Almighty, my King and my God. 4 Blessed are those who dwell in your house; they are ever praising you. ((Selah))

I. God's House is the Church of the Living God

1Ti 3:15 if I am delayed, you will know how people ought to conduct themselves in God's household, which is the church of the living God, the pillar and foundation of the truth.

II. The Blessings of Dwelling in the House of God

John 15:5 "I am the vine; you are the branches. If a man remains in me and I in him, he will bear much fruit; apart from me you can do nothing.

Ro 12:4 Just as each of us has one body with many members, and these members do not all have the same function, 5 so in Christ we who are many form one body, and each member belongs to all the others.

III. The Blessings in the Gathering of Children of God

Mt 18:19 "Again, I tell you that if two of you on earth agree about anything you ask for, it will be done for you by my Father in heaven. 20 For where two or three come together in my name, there am I with them."

John 20:19 On the evening of that first day of the week, when the disciples were together, with the doors locked for fear of the Jews, Jesus came and stood among them and said, "Peace be with you!"

來 10:25 Let us not give up meeting together, as some are in the habit of doing, but let us encourage one another--and all the more as you see the Day approaching.